
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 116
Hvad har det betydet for sagsgangene i Nævnenes Hus, at flere af sekretaria-
terne er gået fra at være selvstændige til nu at være en del af Erhvervsmini-
steriets jurisdiktion? Har Erhvervsministeriet brugt denne indgang til at påvirke
sagsgangene i nævnene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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